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Interpelacje !

9. -u c, v{q?^^rb ?*7ra', odb,/
( l.)W 'nvi4zlatz ogloszeniem przetnga na przebudowg alei Jana Pav,fta tr we Woclawku, mieszkafcy

Michelina zglaszaj4postulaty, by w pierwszej kolejno6ci wybudowana byla alternatywna ulica

dp JP II. Takie rozrviqzanie pozwoli na uniknigcie nadmiernych i uci4zliwych kork6w na samej alei JP IL

2. Proszg o informacjg na jakim etapie s4 negocjacje zfnm4Tergo Power, kt6ra zzmierzala wybudowad

elekhocieplownie zasilan4 biomas4. Du2a liczba mieszkanc6w naszego miasta jest przeciwna tej

inwestycji, a pracownicy firmy MPEC mog4 utraci 6 prac1.Miasto Wloclawek w konsekwencji

powstania tej elekhocieplowni straci kontrolg nad cenami ciepla.

3. hoszg o likwidacjg niebe4piecznego w5rpigtrzenia nawierzchni bitumicznej na jezdni pr4y Swiatlach na

skr4y2owaniu alei Kr6lowej Jadwigi z u1ic4 Chopina i Kazimierza Wielkiego.
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